
Protokół Nr XVlllzOLz

Sesji Rady Gminy Belsk Duży

odbytej w dniu 18 kwietnia 20L2 roku

Stan Rady 15 , jeden nieobecny,

wg listy obecności . zał.nr.!.

Spoza Rady udział wzięli :

- Władysław Piątkowski- Wójt Gminy,
- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy,
- Ludwik Kępka - Pracownik Gminy,
- Janusz Honory - Kierownik ZGK,
- Stanisław Woźniak- Radny Powiatu,

- przedstawiciele jednostek pomocniczych

- mieszkańcy gminy,

wg listy obecności . zał. nr.2.

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy.

Przed otwarciem obrad XVll Sesji Rady Gminy w Belsku Dużym , Pan Andrzej

Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy zapowiedział kiIkuminutową

prezentację programu modernizaĄi oświetlenia na terenie gminy , przez firmę

,,clTlES".

Pan AndrzejAdamczyk

Otworzył obrady XVll Sesji Rady Gminy i stwierdził quorum . Powitał przybyłych

gości i obecnych radnych . Zaproponował porządek obrad .

Rada przyjęła jednogłośnie następujący porządek obrad .

1. Przyjecie protokółu z poprzedniej sesji .

2. Podjęcie uchwał w sprawie :

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na

modernizację d róg powiatowych



b) zmieniająca Uchwałę Budzetową Gminy Belsk Duży na rok 2OL2

c)w sprawie upowaznienia Wójta Gminy do zaciągnięcia zobowiązania w

zakresie nie znajdujących pokrycia w budżecie gminy na 2OI2r.

d) w sprawie częściowej zmiany studium uwarunkowań i kierunków

zagospodarowania przestrzennego gminy Belsk Duzy dla rejonu lokalizacji

zespołu siłowni wiatrowych w sołectwie Belsk Duży.

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności od ostatniej sesji .

4. lnformacja o stanie realizacji wniosków i interpelacji z poprzedniej sesji .

5. Zgłoszenie przez radnych nowych interpelacji i udzielenie odpowiedzi przez

Wójta .

6. Zapvtania i wolne wnioski .

7.Zamknięcie obrad .

Pkt. 1.

Rada protokoł z po przed n iej Sesji przyjęła jed nogłośn ie .

Pkt.2.

a ) Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVll/L3LlzOLz w sprawie

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na modernizację dróg

powiatowych (zał. nr. 3)



Pan Ireneusz Bałut

Skierował się z prośbą do Pana Stanisława Woźniaka-Radnego Powiatu, żeby

przedstawiciel Urzędu Gminy kompetentny w tej sprawie, brał udział w

przetargu .

pan stanisław woźniak
Obiecał, że gdy tylko dojdzie do przetargu, na pewno warunki otrzyma do

zapoznania się z nimi osoba upoważniona przez Urząd Gminy.

b) Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVll/I32l2OL2 zmieniającą

Uchwałę Budżetową Gminy Belsk Duży na rok 2012 (zał. nr .4)

c) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVll/t33l2ot2 w sprawie

upoważnienia Wójta Gminy do zaciągnięcia zobowiązania w zakresie wydatków
nie znajdujących pokrycia w budzecie gminy na 2012 r. (zal. nr . 5)

d) Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały

Załącznik do niniejszej uchwały odczytaIi Pan Andrzej Konarski i Pan Jan Maciak

Rada Gminy jednogłośnle, zjednym głosem wstrzymanym podjęła uchwałę nr

XVl|/134/2012 w sprawie częściowej zmiany studium uwarunkowań i

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Belsk Duzy dla rejonu

lokalizacjizespołu siłowni wiatrowych w sołectwie Belsk Duży .

(zał. nr. 6)

Niniejszy projekt uchwały został poddany przed głosowaniem Rady Gminy,

dyskusji . Swoją opinię członkom Rady Gminy, mogli przedstawić biorący udział

w obradach sesji, mieszkańcy gminy .

Pani Woźniak Zdzisława - mieszkanka Starej Wsi

Zaapelowała do radnych, żeby zastanowili się nad podjęciem uchwały, ze

wzg!ędu na mieszkańców Starej Wsi . Podsumowując swoją wypowiedz,
powiedziała, że siłownia wiatrowa w Starej Wsi, będzie uwieńczeniem
wszystkich zakłóceń środowiska, które już są w Starej Wsi .



przedstawiciel Ferrero

Ekspertyzy, wykonane przez specjalistyczne firmy, na zlecenie zakładu Ferrero,

wykluczyły jakiekolwiek uchybienia środowiskowe .

pan stanisław woźniak
Dodał, że w projekcie uchwały i uzasadnieniu do niej, brakuje mu punktu z

odpowiedzialnością za ujemne skutki istnienia siłowni wiatrowej .

Jeżeli zdrowie zostanie podtamane, przez wpływ turbin siłowni wiatrowych,
tego nikt nie wróci . Osoba podpisująca ekspertyzę, powinna ująć w punkcie, że

w przyszłości będzie odpowiedzialna za wszystkie uchybienia na zdrowiu ludzi .

przedstawiciel Ferrero

Ekspertów jako inwestor zakład Ferrero nie wybiera sam, są brani z listy
ministerstwa . W trakcie trwania inwestycji, zakład nle pobiera również,
zadnych dopłat . Dopiero po zakończeniu inwestycji .

pan paweł wasielewski- urbanista

Poinformował, że z inwestycją zakład Ferrero jest dopiero na wstępnym etapie
całej procedury.

Pan Pruszkowski Tadeusz -mieszkaniec Starej Wsi

Zadał pytanie radnym, który z nich zgodził by się na wybudowanie w obrębie
300 m od jego domu siłowni wiatrowej ?

Zacytował objawy chorób, na skutek negatywnego działania turbin siłowni
wiatrowych.

pan paweł wasielewski

To co zostało wniesione do uchwały odnośnie objawów chorób, zostało

wpisane w obrąbie uwag wymienionych i nie godzi w sprawę uwarunkowań .

przedstawiciel Ferrero

Zablerając głos, poprosił członków rady Gminy, żeby zastanowili się podejmując

decyzję , czy chcą, żeby gmina się rozwijała, czy stała w miejscu .

Pan Krzysztof Witczak

Skierowat swoje słowa do Pana Tadeusza pruszkowskiego, z zapytaniem czy nie

przeszkadzają mu środki chemiczne, których uzywa do pryskania drzewek,
mają również nie przyjemny zapach i są uciążliwe dla zdrowia , czy one nie są

bardziej szkodliwe niż siłownia wiatrowa ?



przedstawiciel Ferrero

Po podjęciu przez Radę Gminy uchwały w sprawie studium uwarunkowań dla

siłowni wiatrowych w sołectwie Belsk Duży, podziękowal za pozytywne

zaopiniowanie niniejszej uchwały . Kończąc, poinformował, że zakład Ferrero

zrobi wszystko, zeby inwestycja nie była uciążliwa dla mieszkańców gminy .

Pkt.3.

Pan Władysław Piątkowski - Wójt Gminy Belsk Duży, zdał sprawozdanie ze

swojej działaIności .

- Odnośnie siłowni wiatrowych poinformował,że jest to dopiero 30%

procedury. Zrobione zostało dopiero studium uwarunkowań, teraz dopiero

będzie robiony plan, czy!i najważniejsza część procedury.

- Poprosił, zeby radni zastanowili się nad modernizacją drogi 728 , czy jest ta

modernizacja potrzebna, pókijest czas, żeby wstrzymać się .

-Odnośnie Związku Międzygminnego,,Natura,, do końca czerwca podjęta

będzie uchwała podejmująca statut związku międzygminnego ,, Natura".

- Poinformował, o podjęciu uchwały w sprawie dotacji na zakupienie

samochodu dla straży pożarnej w Lewiczynie . Teraz oczekujemy na podpisanie

umowy z Komendą Główną Straży Pozarnej w Grójcu .

- Poinformował, że wkrótce zostaną ogłoszone przetargi na kanalizację w

Anielinie.

- Poinformował również, o przystąpieniu Urzędu Gminy do programu ,,Cyfrowa

Szkota,, . Powiedział o przystąpieniu do dofinansowania do zakupu laptopów

dla 3 szkół z gminy Belsk Duży, które zgłosiły się do losowania, ogłoszonego

przez Wojewodę Mazowieckiego .

Pkt.4.

Zgłaszanie przez radnych nowych wniosków i interpelacj!.

pan lreneusz Bałut

Poprosit radnych iWójta Gminy, aby przyjrzeć się rachunkom z remontu

małego obiektu znajdującego się w budynku OSP w Belsku Duzym, skąd tak

duże kwoty za pomalowanie małego pomieszczenia .



Zaproponował, żeby na kolejną sesję z udziałem sołtysów, zaprosić Pana Leszka

Przybytniaka -radnego sejmiku wojewódzkiego .

Zapytat się czy nie dało by rady, zaprosić na sesję Pana Matyjasa , celem

zadania mu pytań , na jakim etapie jest z pisaniem książk| odnośnie Belska

Dużego.

Pkt.5.

Zapytania i wolne wnioski .

pan lreneusz Bałut

Zadał pytanie Panu Januszowi Honoremu kierownikowi ZGK , skąd wynikły

zaniechania w sprawie załatwienia dokumentacji i wszelkich pozwoleń na

rozbudowę oczyszczalni w BeIsku Dużym ?

Dlaczego nie wpłynęła jeszcze do Urzędu Gminy informacja na temat
wykonania budżetu przez ZGK?

Zadal pytanie , czy nie można by jako poruszyć kwestię wycięcia drzewa ,

stojącego przy drodze powiatowej w kierunku WiIczogóry , przy budynku OSP w

Wilczogórze, obok Pana Prusia ?

Pan AndrzejAdamczyk

Zgodził, się zwnioskiem Pan lreneusza Bałuta, odnośnie zaproszenia na sesję

Pana Matyjasa, żeby uzyskać informację w sprawie pisanej przez niego ksiązki .

Pan Janusz Honory

Potwierdzil , że projekt oczyszczalnia został opłacony z pieniędzy zakładu

Ferrero, zmieniły się jednakże warunki budowy i należało by zaprojektować
nową zastępczą dokumentację na rozbudowę oczyszcza!ni . Z nowymi

warunkami .

W sprawie budżetu, powiadomił, że postara się go dostarczyć jak najszybciej , w
terminie.

Pan Jan Maciak
Poparł wniosek Pana lreneusza Bałuta ,w kwestii zaproszenia na posiedzenie

sesji Pana Leszka Przybytniaka - radnego sejmiku wojewódzkiego .

Zwrocił, się z prośbą o poparcie w sprawie konkretnego załatania dziur na

drogach powiatowych .



Pan Andrzej Konarski

Zwrócil się do Pana Janusza Honorego, że on jako Kierownik ZGK musi dbać o

interesy zakładu oraz ,że to jemu powinno zależeć na rozbudowie ZGK i

oczyszczalni . Powinien nad tym chodzić itego pilnować.

Pan Janusz Honory

Odpowiadając na słowa Pana Andrzeja Konarskiego, poinformował iz stara się

wywiązywać z zobowiąza ń, jedna kże podkreśIił,że w niektórych sprawach nie

jest wyłącznie on decyzyjny.

Pan Władysław Piątkowski- Wójt Gminy

Poinformował, ze kiedy zostanie zrobiony projekt zamienny dla oczycza!ni

ścieków, można będzie wystąpić z wnioskiem na wydanię pozwolenia na

budowę.

Pan Andrzej Adamczyk zamknął obrady XVll Sesji Rady Gminy .

Na tym protokół zakończono .

protokółowała 
:

Młodszy referent
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